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Protokoll årsstämma 2022 

 
Skomakaregårdens samfällighetsförening i Göteborgs kommun 

Alla medlemmar var kallade  
tisdagen den 15 mars kl. 18:30 till Björlandagården 

 

1. Val av ordförande och sekreterare för stämman: 
Magnus Olsson valdes till ordförande och Rebecca Loft till sekreterare. 

 
2. Val av justeringsmän tillika rösträknare för stämman: 

Peter Nilsson och Thomas Splieth. 
 

3. Den föreslagna dagordningen fastställdes av årsmötet. 
 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse: 
Magnus Olsson och Roger Andersson presenterade verksamhetsberättelsen 
inklusive ekonomisk redovisning. 

 
5. Revisorernas berättelse: 

Revisorerna Robert Sjögren och Martin Myrh (Robert Sjögren deltagande på 
stämman) har vid granskning funnit att föreningens räkenskaper varit i god 
ordning under verksamhetsåret och tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. 

 
6. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen togs av stämman. 

 
7. Förslag från styrelsen och motioner från medlemmarna, information från 

styrelsen: 
Inga motioner eller förslag har i tid inkommit från några medlemmar. 
Inga motioner eller förslag har inkommit från styrelsen. 

 
8. Arvoden och ersättningar till styrelse och revisorer. 

Stämman beslutade att dessa ligger kvar på samma nivåer som förra året. 
 

Funktion Antal Ersättning 

Ordförande 1 2 000 kr  2 000 kr  

Kassör 1 2 000 kr  2 000 kr  

Sekreterare 1 1 500 kr  1 500 kr  

Vice ordförande 1 1 000 kr  1 000 kr  

Ledamöter 2 500 kr  1 000 kr  

Revisorer 2 500 kr  1 000 kr  

Suppleanter 3 250 kr  750 kr  

Valberedning 2 250 kr 500 kr 

   Totalt:  9 750 kr  
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9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat presenterades. Denna 
godkändes av stämman och årsavgiften blir därmed för andelstal 1 1765 kr 
och för andelstal 2 2033 kr. 

 
10. Styrelsens förslag till debiteringslängd och tillika röstlängd fastställdes av 

stämman. Debiteringslängd tillika röstlängd fanns tillgänglig för granskning av 
medlemmarna på stämman och sista betalningsdag för årsavgiften fastställdes 
till 2022-04-30. 

 
11. Val av styrelseordförande 

Stämman beslutade följande: 
 

Funktion Namn Val Period 

Styrelseordförande Magnus Olsson Omval 2022 

 
12. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

Stämman beslutade följande: 
 

Funktion Namn Val Period 

Ordinarie Ledamot Ulrika Lundberg Omval  2022-2023 

Ordinarie Ledamot Johan Karlsson Omval  2022-2023 

Ordinarie Ledamot Rebecca Loft Omval 2022-2023 

Suppleant Johan Fagerberg Omval 2022-2023 

 
 Sedan tidigare är följande valda: 
 

Funktion Namn Val Period 

Suppleant Sven Lennartsson - 2021-2022 

Ordinarie Ledamot Alen Ramic - 2021-2022 

Ordinarie Ledamot Roger Andersson - 2021-2022 

 
 

13. Val av revisorer och revisorsuppleant. 
 Stämman beslutade följande: 
 

Funktion Namn Val Period 

Revisor Martin Myhr - 2021-2022 

Revisor Robert Sjögren Omval 2022-2023 

Revisorsuppleant Jan Wikström Omval 2022-2023 

  
14. Val av valberedning 

Stämman beslutade följande: 
 

Funktion Namn Val Period 

Valberedning Henrik Johansson Omval 2022 

Valberedning Andreas Nilsson Omval 2022 
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15. Övriga frågor 
Följande saker diskuterades: 

• Snöröjning – medlemmarna var inte helt nöjda med hur snöröjningen 
har utförts. Styrelsen kommer att ta kontakt med snöröjaren igen inför 
nästa säsong. 

• Reparationer – Styrelsen skall vid sin årliga inspektion kolla på hål i 
vägen vid Skomakaregården 77 och mötesplatsen vid 
Skomakaregården 80.  

• Röjning av kanter – svängen vid långa backen (Skomakaregården 19) 
behöver röjas ytterligare lite mer pga trafiksäkerhet. 

• Infarten från Kongahällavägen till Skomakaregården – hål i vägen, bör 
åtgärdas ordentligt eftersom det är trafikfarligt. Detta är inte 
vägföreningens ansvar utan Göteborgs kommun. Styrelsen har 
kontaktat kommunen 4 gånger under året utan resultat. Styrelsen 
kommer att fortsätta försöka få det åtgärdat, men det är välkommet att 
fler medlemmar också kontaktar kommunen för att påtala problemet. 

• Vägen längs Zenithgården – behövs en (ny) stödkant. Styrelsen 
kommer att ta in offert på detta under året. Förhoppningsvis ryms det i 
budget och kommer då att åtgärdas.  
 

 
16. Stämman avslutades 

 

 

 

 

 

 Rebecca Loft  Magnus Olsson 

 Sekreterare  Ordförande 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 Peter Nilsson  Thomas Splieth 

 Justerat  Justerat 

 
 
 


